
Referat fra styremøte Lille Oust Vel  16. Desember 2013 hos 

formannen kl 2000 

Tilstede var: 

Formannen, Tom Jørgensen og Luisa Klaveness. 

Forfall  Anne Gro Schaatun Jotog,  

Ikke møtt: Unnur Sande 

Inkalling godkjent.  

1. Orientering om prosessen rundt velbryggen i Hestehagen. Etter diskusjon rundt 

Ivarsens nye søknad sendte formannen protest fra vellets side. Vellets medlemmer 

trenger en bryggeplass i området for besøkende og ved dårlig vær. Det ble besluttet 

et møte med kommunen for utveksling av ideer og meninger om veier og brygger 

2. Dyre Moe har ved mail akseptert å utbedre slkader/bringe veiene tilbake til 

tilstanden før byggearbeidene startet. 

3. Det må befaring til før det settes opp en plan for rehabilitering av veiene. Det er f.eks 

skader på tørrmurene langs Nicolaysensvei ved Klem og ikke bare i bakken ved 

Krohn/Melby. Det bør også anbefales retningslinjer for bruk, da veiene aldri ble laget 

for anleggstrafikk med maskiner på mange tonn. Man bør f.eks unngå bruk i perioder 

med mye nedbør og teleløsning. 

4. Hva gjør man med autorisert kjøring? Hvem skal være politi? En henstilling til 

medlemmene ved rundskriv om å respektere vellets vedtekter vil bli gjort ved ved 

sesongens start. 

5. Eventuelt. Her ble brokarene på dampskipsbrygga tatt opp. Terje Torp har nå hatt tre 

år på seg. Det har ikke skjedd noen ting. Formannen fikk aksept for å prøve andre 

løsninger.                                                                                                                                      

 Møtetidspunkt ble diskutert. Mandag så ut til å være en god dag og 

tidspunktet OK. Følgende plan er satt opp som arbeidsplan for møter 2014: 

Mandag 3 februar kl 2000, Mandag 7 april kl 2000, og mandag 5 mai kl 2000 og en dag i 

juni med befaring av veiene og planlegging av årsmøtet Torsdag 10.Juli med felles 

dugnadsarbeide 13.juli. 

Møtet ble hevet ca kl 2130. 

Oslo 17. Desember2013 

 

Claus Danckert Krohn, formann 


